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Str8 x TerraX Sprint Orienteering Tournament 2026 Round 1 

cum Hong Kong Orienteering Ranking League - Sprint  
�

封場範圍 – 啟德體育園 
Embargoed Area – Kai Tak Sports Park 
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根據《中國⾹港定向總會定向⽐賽則例（2024 年 1 ⽉版本）》第 9.3 及 9.4 條，上圖紫⾊部份由 2025 年 10
⽉ 10 ⽇起已被封場。未經賽會同意，不可進⼊已封場的賽區進⾏任何定向或測繪活動。在賽事前⼀天⾄賽事
結束為⽌，除定向⽐賽外，賽員禁⽌在賽區進⾏任何活動。�
�
According to the OAHK Orienteering Competition By-Law (Version Jan 2024) rule 9.3 and 9.4, the purple 
area in the above map has been embargoed from 10th Oct 2025. Embargoed competition area shall not 
be access for any orienteering activity or surveying activity without prior approval from the event organizer. 
From one day before the competition until the end of the competition, apart from the orienteering 
competition, competitors shall not enter the competition area to conduct any activity. 


